
  KOERU LASTEAED PÄIKESERATAS 

HOOLEKOGU KOOSOLEK 17.01.2024 

protokoll 

Hoolekogu 2023/2024 õa 2. koosolek toimus  

Koerus 

17. jaanuaril 2024 

algusega kell 17.00, lõpp kell 19.45. 

 

Juhataja: hoolekogu esimees Annabell Künnapuu 

Protokollija: Triinu Hordo 

Koosolekul osales 9 hoolekogu liiget, puudus 1 liiget, kokku 11 kutsutut. Koosolek oli 

otsustusvõimeline.  

Osalejad: Mari-Liis Murakas, Kerli Aasaväli-Ivanov, Mari-Ann Kivi, Annabell 

Künnapuu, Triinu Hordo, Rain Rõmmelgas, Laura Kind (alates kell 17.13 

päevakorrapunkti 1 arutelu ajal), Anneli Tomingas, Mare Pung; 

Anu Kangur (lasteaia direktor).  

Puudujad: Alari Teppan. 

Päevakord  

1. Lasteaia lahtiolek suveperioodil ja töötajate kollektiivpuhkus 

2. Eelarve 2024 

3. Arengukava analüüs/tegevuskava 

4. Alushariduse- ja lastehoiuseaduse eelnõu ja muudatusettepanekud 

5. Tagasiside toitlustamisele 

6. Lasteaiaõpetajate toetusstreik 

7. Ettepanekud ja informatsioon 

 

1. LASTEAIA LAHTIOLEKS SUVEPERIOODIL/KOLLEKTIIVPUHKUS 

Anu Kangur tutvustas ettepanekut lasteaia sulgemiseks suveperioodil ning esialgse küsitluse 

– lasteaiakoha kasutamine suveperioodil – tulemusi.1 Juunis korratakse suvise kohakasutuse 

küsitlust. Kollektiivpuhkus (juuli esimesed 2 nädalat) on planeeritud ajale, mil Järva-Jaani 

lasteaed avatud, muul ajal vaheldumisi avatud Koeru ja Vao maja. Vao maja avatud kuni 

21.06.2024, Koeru maja kuni 30.06.2024. Koeru õppekoht avatud 15.07 – 19.07, Vao 

õppekoht avatud 22.07 – 02.08. Alates 19.08.2024 avatud kõik rühmad. Hoolekogu toetab 

ettepanekut ühehäälselt ning esitatud kujul.  

Hoolekogu otsustas teha ettepanek Järva vallavalitsusele korraldada lasteaia osaline 

sulgemine suveperioodil ning kollektiivpuhkus järgmiselt: 

1. Kollektiivpuhkus ning mõlemad õppekohad suletud perioodil 01.07.2024–

12.07.2024; 

2. Koeru õppekoht suletud perioodil 22.07.2024–02.08.2024; 

3. Vao õppekoht suletud perioodil 25.06.2024–21.07.2024 ja 05.08.2024–

16.08.2024. 

 
1 Arvandmed ning kasutatud esitlus kättesaadavad Anu Kangur’ käest.  
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2. EELARVE 

Anu Kangur tutvustas kinnitatud 2024 eelarvet. Vähenenud invertari- ja koolitusressursid, 

üritustele ja transpordikuludeks vahendeid juurde planeeritud. Lasteaiakoha maksumus (460 

eurot) ei ole Järva valla suurim.  

Hoolekogu juhib tähelepanu, et hoone haldamisel on vee kuluks arvestatud vähem vahendeid 

kui 2023, olukorras, kus vee- ja kanalisatsiooniteenuse hind on Koerus tõusnud. Eelneval 

eelarveperioodil oli kulu juba suurem kui jooksval perioodil eelarvestatud. Samuti on 

remondiks ja restaureerimiseks eelarvestatud 0 €, mis ei ole jätkusuutlik. Näiteks vajaksid 

Võilille ja Nurmenukkude rühmaruumid värskendamist ja sanitaarremonti (rühmaruumide 

värvimine, ruloode uuendamine).  

Anu Kangur vastusena hoolekogu küsimustele: teadaolevalt mänguväljaku jaoks vallast raha 

eraldatud-eraldatamas ei ole; parkimisplatside osas sama plaan, mis väljendatud eelneval 

hoolekogu koosolekul.  

3. ARENGUKAVA ANALÜÜS/TEGEVUSKAVA 

Anu Kangur tutvustas arengukava täitmise analüüsi ning lasteaia hetkeolukorda (hoonete 

seisukord, personali ja rühmade koosseis). Uueks aastaks on käesoleval hetkel 19 avaldust, 

sügisel läheb kooli eeldatavasti 30 last. Personal õpib, kohad täidetud. Samas ka 

pensioniealist/-eelset personali. Uue alushariduse seaduse taustal täiendav koolitusvajadus 

(lapsehoidja kutse), mis eeldab rahastust. SWOT analüüs ja arutelu. 

Turvalise keskkonna tagamise osas juhib hoolekogu tähelepanu, et endiselt ei ole parandatud 

ning ei sulgu Koeru maja üks jalgväravatest, millele juhiti tähelepanu ka eelneval hoolekogu 

koosolekul.  

Hoolekogu taunib olukorda, kus töötasu osas puudub astmelisus juhtkonna ja pedagoogilise 

personali vahel. Samuti kohatasude tõstmise arvelt finantseeritud abiõpetajate palgatõus on 

elukalliduse ja miinimumtöötasu tõusu tõttu „ära söödud“, mis ei ole kooskõlas kohatasu 

tõstmisel väljendatud mõtetega. Anu Kangur selgitas, et temale teadaolevalt ei ole 

abiõpetajate töötasu seoses miinimumpalga tõusuga tõstetud.  

/Paus 19.07-19.15/ 

Hoolekogu võtab analüüsi ja tegevuskava teadmiseks. 

4. ALUSHARIDUSE- JA LASTEHOIUSEADUSE EELNÕU JA 

MUUDATUSETTEPANEKUD 

Anu Kangur edastas selgitavad materjalid enne koosoleku toimumist hoolekogule, teadmiseks 

võetud. 

 

5. TAGASISIDE TOITLUSTAMISELE 

Anu Kangur edastas rühmade tagasiside menüü osas, hoolekogu liikmed esitavad 

lastevanemate tähelepanekuid, ettepanekuid. Mari-Ann Kivi, hoolekogu liige ja Järva 

Teenused toitluse peaspetsialist, selgitas menüü koostamise põhimõtteid (sh kavandatavat 

alusmääruse muudatust) ning võttis ettepanekud teadmiseks. Käimas üleminek osaliselt 

mahetoorainele.  
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Ühtsete seisukohtadena peab hoolekogu positiivseks muutuseks igapäevast vitamiiniampsu. 

Hoolekogu teeb ettepaneku hommikusöökide võimalusel mitmekesistamiseks (mitte ainult 

pudrud). Toetab, et iga lõunasöögi kõrvale ei pea olema magustoitu (n-ö praepäevadel). Teeb 

ettepaneku, et pakutaks joogiks vähem magusaid jooke nagu morss/mahl, millised asendataks 

nt veega.  

6. LASTEAIAÕPETAJATE TOETUSSTREIK 

Anu Kangur informeerib hoolekogu teatatud toetustreigi plaanidest ja lasteaia 

töökorraldusest. Koeru ja Vao majad on avatud lastele, toetusstreigis osaleb Vao õppekoht 5 

töötajaga.  

7. ETTEPANEKUD JA INFORMATSIOON 

Anu Kangur teavitab hoolekogu, et lasteaiatasude (sh söögiraha) võlglasi on kokku enam kui 

4400 euro ulatuses. Võlad kogunenud segaduse tõttu tööjaotuses. Asutakse tegelema, vajadusel 

maksekäsukiirmenetlus. Hoolekogu võtab teadmiseks.  

 

(allkirjastatud digitaalselt) 

Triinu Hordo 

Protokollija 

 

(allkirjastatud digitaalselt) 

Annabell Künnapuu 

Hoolekogu esimees 
 


